中国浙江省舟山市普陀区介绍
普陀区位于中国浙江省东北部，舟山群岛新区东南部，因境内佛教胜地普陀山而得名，是舟山市的一个市属区。全区共有大小岛屿455个，面积6728平方公里，海岸线总长831.43千米，自然资源丰富，渔业发达，港口优良，风光秀丽，气候宜人，素有“东海明珠”之称。区内设有舟山普陀海外人才创业基地，是经浙江省科技厅批准建设的省级海洋高科技园区。对落户普陀创办科技型企业的海洋经济领军人才（团队），根据项目的产业化程度和市场前景，按“特别推荐项目”300万元、“重点推荐项目”200万元和“一般推荐项目”100万元三个等级，分企业注册、中期验收和产业化三个阶段提供创业启动资金。对在普陀本岛范围内无厂房、无住房的领军人才提供相应的工作场所和住房，三年内减免租金。以技术成果入股投资的，经评估，根据投资方的约定，其技术成果可按注册资本不低于30%、最高不超过70％作价入股。竭诚欢迎信息技术、生物医药、海洋生物技术、新材料等技术领域的创业者来此投资兴业。
     联系人：李东海   电话：0086-580-3801667

             陈琰     电话：0086-580-3058543

     邮箱：656316232@qq.com
     传真：0086-580-3058543
Invest at Putuo City of Zhoushan County, Zhejiang Province
Located at the northeast of Zhejiang Province and the southeast of Zhoushan Islands, Putuo City is named after the famous Buddhist shrine Putuo Mountain within its district. Putuo is an island city consisting of 455 islands, with total area 6728 square kilometers and shoreline length 831.43 kilometers. It is gifted with abundant natural fishing resources, navigable shores, beautiful landscapes and pleasant climates, and has been known as “the pearl of East China Sea”. To attract future leaders of ocean economy, Putuo has established a start-up base for oversea talents – highly ranked among the province-level high-tech industry parks – under the guidance of the sci-tech bureau of Zhejiang Province. Awards of 3 million, 2 million and 1 million are available for entrepreneur projects at “outstanding”, “important” and “general” recommendation levels and will be awarded at registration, mid-term audition and industrialization stages of start-ups. Working and living spaces with reduced rents for three years will be provided to leaders currently do not have infrastructure and accommodation within Putuo City. If investment is in the form of technology transfer, it can be valued at no lower than 30% but no higher than 70% of the initial registration book value and converted to stock after evaluation and with the agreement of all investing parties. We sincerely welcome and encourage new entrepreneurship from broad areas including information technology, biomedical technology, ocean biotechnology and new material technology to invest and startup at Putuo.
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